



Olivia Hill

USA/USA

Geboren 1985 in Los Angeles, Kalifornien, wo sie auch aufwuchs. Los Angeles County Highschool for the Arts, 2006 BA Malerei am San Francisco Art Institute. Aus einer Sehnsucht heraus, Echtheit und kulturelle Tradition zu finden, siedelte Hill nach New Orleans. Von 2007 bis 2010 arbeitete sie dort als freischaffende Künstlerin in ihrem Studio, wurde durch die LeMieux Gallery vertreten, hatte zahlreiche Gruppenausstellungen, stellte auch am Ogden Museum of Southern Art sowie dem Baton Rouge State Museum aus und fand ihren Weg in viele private und öffentliche Sammlungen. 2008 erhielt Hill ein Stipendium, um ein Kunstwerk für einen Autostellplatz zu entwerfen – Teil des Projektes "Prospect 1". Im gleichen Jahr stellte sie an der Art Basel, Miami, aus. 2010 kam sie nach Los Angeles zurück, wo sie weiterhin als Künstlerin arbeitet und unterrichtet.
www.oliviahillart.com

Born 1985 and grew up in Los Angeles, California. Emerging from a childhood rich with artistic exploration and creation, Hill went on to study at the L.A. County High School for the Arts. 2006 BFA in painting from the San Francisco Art Institute. Out of a longing to find authenticity and cultural tradition in a hyper-accelerating society, Hill moved to New Orleans from 2007–2010 to work as a full time artist from her Uptown studio. She embraced the New Orleans culture and it embraced her with representation at LeMieux Gallery, numerous group gallery shows, exhibitions at the Ogden Museum of Southern Art, the Baton Rouge State Museum and inclusion in many private and public collections. In 2008 Hill received a grant to design art for a streetcar shelter as part of Prospect 1. That same year Hill showed at Art Basel, Miami. In 2010, she returned to Los Angeles where she continues to paint and teach. www.oliviahillart.com



Gezügelter Geist, 2011, Öl auf Leinwand, 102x76 cm
 Bridled Ghost, 2011, oil on canvas, 102x76 cm